

Protokoll styrelsemöte

Datum: 150310

Närvaro: Vendela Strömbeck, Miranda Digréus, Camilla Edoff, Camilla H, Mia Andersson, Hanna Friberg, Daniel Madsen, Annie Öhlén, Alexandra Rahmberg, Linnea Johansson, Liv Kjaer Andersen, Maria Fock närvarande från 6.

Dagordning:

1. Mötets öppnande

Mötet öppnades

2. Ordförande

Styrelsen beslutade

att välja sittande ordförande, Vendela, till mötesordförande

1. Sekreterare

Styrelsen beslutade

att välja Camilla E. till sekreterare

2. Val av justerare

Styrelsen beslutade

att välja Daniel till justerare för dagens mötesprotokoll

3. Adjungeringar

4. Anmälan av övriga frågor

5. Fastställande av föredragningslista

Styrelsen beslutade

att godkänna föredragningslistan

6. Föregående protokoll

Camilla läste igenom föregående protokoll.

7. Rapportrunda/föregående mötes åtgärdslista

Vendela:

- Har varit i kontakt med Ellen i STUFF och har bokat in de intresserade för sektionsutbildningen på den.
- De har även bokat in en kaffeturné för att prata om SU och Vendela och Camilla E. ska gå med till T2 under morgondagen.

- De i sektionen som inte gått fadderutbildningen behöver göra det.
- Flera från tidigare styrelsen har lämnat in tröjor så det ser ut som om fler kommer kunna få en.
- Marie-mötet är inplanerat för morgondagen (150311)
- Bokade rum åt Emil i sektionens namn för ett möte han ska ha med gymnasieelever

Miranda:

- Har hjälpt Camilla H. med lunchevenemanget på world social day

Camilla:

- Har haft överlämning med Niklas
- Var med på forsa-föreläsningen där en fråga om sektionens representation av socionomer på högre terminer än sju kom upp. Frågan ska lyftas på Marie-mötet.

Mia:

- Hämtade posten och har fått tillbaka alla papper hon skickat in då de menar att firmatecknaren inte stämmer.
- Tidigare har Mia kontaktat banken för att se över möjligheten för utskotten att ha ett kontokort. Det ger en extra kostnad på 288kr vilket sektionen är eniga om att utskotten får stå för om de vill ha ett.

Hanna:

- Har gjort SoF grupp och en facebook-sida samt ett äskningsbrev.

Daniel:

- Börjat spåna på idéer till medlemsrekryteringsevenemanget.

Liv:

- Har lagt ut frågorna i facebookgruppen.
- Lämnat ut information via facebooksidan.

Annie:

- Mejlat om programväskan men har inte fått svar ännu.
- Var på programmötet.
 - De pratade om VFUn där de inte riktigt var på samma spår som sektionen.
 - Programutvärderingen: ganska spridda svar.
 - Vid genomgången av programutvärderingen fick man känslan av att svaren ser ut som vanligt och därför fortsätter man som vanligt.
 - Lärarkritik spelar ingen roll i programutvärderingen.
 - Nästa programråd 21/4

- Det finns platser för de som är intresserade av att gå på Forsa-dagarna.

Linnea:

- Skickade in projektmallen som gick igenom förra mötet. Linnea och Miranda har pratat för att praktiskt se hur det ska genomföras.

Camilla H.

- Har gjort ett evenemang för world social work day

Maria:

- Har skickat ut förfrågan om zorbsoccer och just nu är det ca 4 så det kanske inte blir något.
- Har haft möte med Ellen om vad studentrepresentant innebär; studenter ska få möjlighet att vara med i beredande och beslutande organ. De som sitter just nu är samtliga inaktiva studenter. Annie anmälde intresse för att ta över en plats.

8. Ekonomi

De nya utskottskontona kostade 450kr vilket betyder att de just nu står på -450kr så frågan är om sektionen ska gå in med de pengarna för att motverka detta. Att skaffa den här typen av konton är ett krav från STUFF och därför är frågan om det är rättvist att de måste betala något vi kräver av dem. Mia hör först med Nordea om det är en engångskostnad eller om den tillkommer varje år och sedan med STUFF om kostnaden i så fall är något de kan/ska stå för.

En räkning har inkommit som är lite underlig då en eventuell tilläggskostnad är högre än vad de brukar vara. Eftersom räkningen är från förra mandatperioden kollar Maria upp det.

9. Verksamhet

- **UB:**
- **AMO:**
- **Medlemsevenemang:** Maria och Daniel har haft tenta och ännu inte arbetat vidare med frågan. Vidare idéer lämnas till dem.
- **Societeten 15/16:** Trälarnas ytterligare förslag sedan sista mötet är att lägga till en orange rosett. De lyfte även frågan om huruvida de får ta upp hängslena. Styrelsen beslutade

att societeten 15/16 får lägga till rosetten

- **Utskottshäng:** Punkten skjuts upp till nästa möte då datum och aktivitet gärna kan få ha tänkts igenom.

- **Sektionströjor:** Mia lyfte frågan huruvida vi behöver äska pengar för nya tröjor. Som det ser ut nu finns det dock tröjor till alla. Vidare från detta uppkom en diskussion om vilken summa som behöver äskas för. Styrelsen beslutade

att lägga till en kostnad för en videokamera i äskningen till ISV

- **Socialchefsdagarna:** Martin Börjesson frågade Vendela om sektionen tillsatt en arbetsgrupp för detta. Vendela, Miranda, Linnéa och Hanna anmälde intresse för en arbetsgrupp och Miranda tog ansvaret för att mejla Martin.
- **Stödstrumpan:** Då en tanke på förra mötet var att det medlemsrekryterande evenemanget och stödstrumpan kan hänga ihop. Med tanke på detta hoppar Liv in i arbetsgruppen för det och utvidgar den till att handla om stödstrumpan också.
- **Nyhetsbrevet:** Vendela lyfte frågan om vilken längd nyhetsbrevet bör ha då hon tyckte det eventuellt blev för långt senast. Då nyhetsbrevet är det enda sättet för de som inte använder facebook att få reda på vad vi gör var styrelsen eniga om att det får bli så långt det blir, däremot är det bra att prioritera vad man lägger i vilket nyhetsbrev. Styrelsen diskuterade även varför man väljer att läsa nyhetsbrevet eller inte.

10. Övriga frågor

- **Sifo:** I posten Mia hämtade fanns en Sifo-undersökning som Camilla E. tog på sig att i alla fall påbörja och sedan be om hjälp om hon kör fast.
- **Campusbussen:** Jenny har hittat ansvarige för campusbussen och Vendela undrar hur sektionen nu vill gå vidare. Frågan kom upp då en student lyfte att tiderna inte fungerar. Styrelsen är enig om att Vendela bör ta upp detta på INSEKT mötet för att få med fler sektioner på tåget.
- **Adelns ovvar?:** Jenny hade hört att sektionen har adelns ovvar i något skåp vilket i alla fall inte stämmer längre.
- **Lära känna häng + Mariemöte:** Mariemöte kl 15.15 på onsdagen. Vendela lyfte frågan om vad styrelsen vill ta upp. Efter mötet ses styrelsen på skvallertorget för att tillsammans gå hem till Camilla E.

11. Åtgärdslista

- Mia: ringa om papperna som blev tillbakaskickade
- Alla: tänka igenom plats och datum för utskottshäng
- Miranda: mejla Martin Börjesson angående socialchefsdagarna

12. Nästa möte

24/3 kl 16.15

7/4 kl 16.15

13. Mötets avslutande

Ordförande

Sekreterare

Vendela Strömbäck

Camilla Edoff

Justerare

Daniel Madsen